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Vragen van de leden Dik-Faber (ChristenUnie) en Otwin van Dijk (PvdA) aan 
de Staatssecretaris van Volksgezondheid Welzijn en Sport over moeizame 
samenwerking tussen 26 Utrechtse gemeenten en Achmea (ingezonden 
27 februari 2014). 

Vraag 1
Is het u bekend dat de samenwerking tussen de 26 Utrechtse gemeenten en 
Achmea moeizaam verloopt? 

Vraag 2
Kunt u aangeven wat het discussiepunt is en waarom gemeenten en Achmea 
niet goed slagen in samenwerking? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat samenwerking tussen zorgverzekeraars en gemeenten 
cruciaal is om de decentralisaties te laten slagen, een stevige eerstelijns zorg 
neer te zetten en vooral om zoveel mogelijk te voorkomen dat mensen tussen 
wal en schip raken? 

Vraag 4
Wat gaat u doen om de samenwerking tussen gemeenten en zorgverzeke-
raars te bevorderen? Wat gaat u doen om de Utrechtse gemeenten en 
Achmea om de tafel te krijgen?
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